
PROTOKÓŁ NR LII/2022 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2022 roku 

w godz. 15:00 do 18:00 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Ewa Tarkowska 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

. 

Proponowany porządek obrad:  

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad. 

2.  Przyjęcie protokołu z: 

a) L sesji, która odbyła się w dniu 14 czerwca 2022 roku. 

b) LI sesji, która odbyła się w dniu 28 czerwca 2022 roku.    

3.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a)  zmiany dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu  (druk nr 1) 

b)  określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielka Nieszawka w roku szkolnym 

2022/2023  

(druk nr 2) 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Cierpicach dz. o nr. 36/19) 

(druk nr 3) 

d) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 4)  

e) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 5) 

f) odwołania Jadwigi Pawlikowskiej ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielka Nieszawka 

(druk nr 6) 



g) zmiany składu Komisji Rewizyjnej (druk nr 7) 

h) zmiany składu Komisji Statutowo-Regulaminowej (druk nr 8) 

i) zmiany składu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji (druk 

nr 9) 

j) zmiany składu Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  (druk nr 10) 

4. Przerwa 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

7. Interpelacje i wolne wnioski.  

8. Zakończenie sesji.  

 

 

 

 

AD.1  

LII  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta 

Szymańska. 

 

Na wstępie powitała  Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, pracowników urzędu, mieszkańców 

gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 14 radnych obecnych jest 14, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski) 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJE  SIĘ (0) 

 



 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła  porządek obrad 

 

Ad. 2   

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie Protokołu Nr L z dnia 14 czerwca 2022 r. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Przewodnicząca Rady 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji nr L z dnia 14 czerwca 

2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

protokołu z L sesji, która odbyła się w dniu 14 czerwca 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra 

Rębacz , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , 

Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka  

NIEOBECNI (0) 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z L sesji  

z dn. 14 czerwca 2022 r. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie Protokołu Nr LI  

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji nr LI 

z dnia 28 czerwca  2022 r. 

 



Głosowano w sprawie: 

LI sesji, która odbyła się w dniu 28 czerwca 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra 

Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka , Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (0) 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z LI sesji  

z dn. 28 czerwca 2022 r. 

 

 

Ad. 3 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

   

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Magdalenę Żbikowską Kierownik GOPS o wprowadzenie w 

temat projektu uchwały w sprawie zmiany dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu 

 

 

Pani Magdalena Żbikowska zabrała głos i przedstawił projekt uchwały 

. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej Panią Aleksandrę Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej  Aleksandra Rębacz –poinformowała, że 

komisja w dn.30 sierpnia 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie zmiany dotyczącej ustanowienia odrębnej 

jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany dotyczącej 

ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej 

Nieszawce i nadania statutu 

 



Głosowano w sprawie: 

zmiany dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (0) 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielka Nieszawka w roku szkolnym 2022/2023 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska– poinformowała, że komisja w dn. 30 sierpnia 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – poinformowała, że 

komisja w dn. 30 sierpnia 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Wielka Nieszawka w roku szkolnym 2022/2023 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielka Nieszawka w roku 

szkolnym 2022/2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielka Nieszawka w roku szkolnym 2022/2023 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Cierpicach (dz. o nr 36/19).  

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 30 sierpnia 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

nie otrzymała tych materiałów do opiniowania 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Aniela Grela 

 

Odpowiedzi udzielił:  

Wójt Gminy 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Cierpicach (dz. o nr 36/19).  

 

 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Cierpicach 

(dz. o nr 36/19).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Kryszewski 

NIEOBECNI (0)  

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Cierpicach (dz. o nr 36/19). 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej Aleksandrę Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandry Rębacz– poinformowała, że 

komisja w dn. 30 sierpnia 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 30 

sierpnia 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka 



 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka 

 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 30 

sierpnia 2022 r. po omówieniu wszystkich punktów projektu uchwały nie wniosła zastrzeżeń w 

poszczególnych punktach za wyjątkiem punktu 7 dot. wprowadzenia środków pieniężnych w celu 

utworzenia 4 oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Cierpicach. Komisja nie wyraziła 

żadnej opinii w tym punkcie 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Radna Katarzyna Streich 

Pan Radny  Mieczysław Kociucki 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska 

Pani Radna Aniela Grela 

Pani Radna Alina Sobecka 

Pan Radny Ryszard Kryszewski 

Pani Radna Aleksandra Rębacz 

Pan Radny Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

 



 

Odpowiedzi udzielili: 

Pani Ewa Wróblewska - Kucharska 

Wójt Gminy Wielka Nieszawka 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cierpicach 

Pan Sławomir Błach 

 

 

Radna Katarzyna Streich zgłosiła - Wniosek formalny w sprawie usunięcia punktu 7 z Uchwały w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny w sprawie usunięcia punktu 7 z Uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Wielka 

Nieszawka na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

PRZECIW (7) 

Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Dombrowski, Aleksandra Rębacz  

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wniosek formalny nie został przyjęty przez brak wymaganej 

liczby głosów. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Pani Radna Katarzyna Streich zgłosiła zdanie odrębne do protokołu: Jestem przeciwna projektowi 

uchwały dotyczącej zmiany budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 ze względu na 

zamieszczenie tam punktu dotyczącego wprowadzenia środków na utworzenie 4 oddziału 

przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Cierpicach z kilku powodów: 

1. Bezzasadnego i lekkomyślnego pomysłu wykonania tego zadania na dwa dni przed 

rozpoczęciem roku szkolnego 

2. Braku staranności w poszukiwaniu innego rozwiązania poprzez przeprowadzenie analizy i 

możliwości dla gminy co skutkuje zwiększeniem wydatków w rozdziale oświata na następne 

lata 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

Wielka Nieszawka na rok 2022 

 



Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 wraz z autopoprawką 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Marcin 

Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (4) 

Aniela Grela, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mieczysław Kociucki, Aleksandra Rębacz  

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022  

 

 

Przewodnicząca Rady wprowadziła w temat projektu uchwały w sprawie odwołania Jadwigi 

Pawlikowskiej ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielka Nieszawka 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania Jadwigi 

Pawlikowskiej ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielka Nieszawka 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie odwołania Jadwigi Pawlikowskiej ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielka 

Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech, Wioletta 

Szymańska 

PRZECIW (7) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka , Rafał Szulc, Ireneusz 

Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Aleksandra Rębacz , Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (0)  



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy nie odwołała ze stanowiska Radnej Jadwigi 

Pawlikowskiej i pozostaje ona członkiem Komisji Rewizyjnej 

 

 

Przewodnicząca Rady wprowadziła  w temat projektu uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Statutowo-Regulaminowej 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

Radny Rafał Szulc zgłosił kandydaturę Radnego Arkadiusza Wyrzykowskiego 

Radna Katarzyna Streich zgłosiła kandydaturę Przewodniczącej Rady Wioletty Szymańskiej 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę Radnego Arkadiusza Wyrzykowskiego 

 

Głosowano w sprawie: 

Kandydatura radnego Arkadiusza Wyrzykowskiego na członka Komisji Statutowo-Regulaminowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Marcin 

Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski  

PRZECIW (2) 

Aniela Grela, Dorota Krychowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (0)  

 

Przewodnicząca Rady zrezygnowała z kandydowania do Komisji Statutowo-Regulaminowej. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła kandydaturę 

Radnego Arkadiusza Wyrzykowskiego na członka Komisji Statutowo-Regulaminowej. 

 

 

Przewodnicząca Rady wprowadziła  w temat projektu uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zgłosiła kandydaturę Radnego Marcina Sobiecha 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 



 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę radnego Marcina Sobiecha na członka 

Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

 

Głosowano w sprawie: 

Kandydatura radnego Marcina Sobiecha na członka Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Sobiech, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (0) 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła kandydaturę 

Radnego Marcina Sobiecha na członka Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji. 

 

Przewodnicząca Rady wprowadziła  w temat projektu uchwały w sprawie zmiany składu Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Radna Alina Sobecka zgłosiła kandydaturę Radnej Aleksandry Rębacz 

Radna Aleksandra Rębacz nie wyraziła zgody 

Przewodnicząca Rady zgłosiła kandydaturę Radnego Ryszarda Kryszewskiego 

Radna Katarzyna Streich zgłosiła kandydaturę Radnego Grzegorza Dombrowskiego 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę radnego Ryszarda Kryszewskiego na 

członka Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Kandydatura radnego Ryszarda Kryszewskiego na członka Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Wioletta 

Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (3) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Ireneusz Śmiechowski  

NIEOBECNI (0) 

 

Radny Grzegorz Dąbrowski zrezygnował z kandydowania do Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i 

Sportu. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła kandydaturę 

Radnego Ryszarda Kryszewskiego na członka Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

 

 

PRZERWA 

 

 

 

AD. 5 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:    

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka –poinformowała, że 

Komisja spotkała się w dn.  30 sierpnia 2022 roku w celu opiniowania materiałów na sesję 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja spotkała się 

w dn. 30 sierpnia 2022 roku opiniowała materiały na sesję zadała pytania dotyczące ścieżki rowerowej 

oraz zgłosiła do Wójta aby po odbyciu się rady budowy ścieżki rowerowej przekazał informację przez 

Facebooka do mieszkańców na temat dalszych prac na ścieżce 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 30 sierpnia 2022 roku 

opiniując materiały na sesję  

 

 

 



Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – poinformowała, że 

Komisja spotkała się w dn. 30 sierpnia 2022 roku w celu opiniowania materiałów na sesję 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcin Sobiech – poinformował, że Komisja 

nie spotykała się pomiędzy sesjami 

 

 AD. 6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LI, która odbyła 

się w dniu 28 czerwca  2022 roku. 

 

AD. 7 

Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

Radny Ireneusz Śmiechowski – poruszył temat: 

• Apel do Marszałka Województwa w celu napraw poboczy DW 273!!! 

• Prośba do Wójta  o kontakt z Marszałkiem 

 

Radna Aniela Grela podziękowała Pani Ewie Tarkowskiej za pracę na rzecz gminy i pracę z 

radnymi 

Radna Aniela Grela poruszyła temat 

• Kto jest za p. Świtkowską do zajmowania się programem Czyste Powietrze? 

• Kto kontroluje rozkład jazdy autobusów? 

• Ile metrów rowów wyczyszczono? 

• Szczepienia HPV 

Pani Ewa Wróblewska-Kucharska – udzielił odpowiedzi Radnej 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Panu Radnemu Ireneuszowi Śmiechowskiemu oraz Pani Radnej 

Anieli Greli 

Pan Sławomir Błach – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radna Dorota Krychowiak – poruszyła temat: 

• Problem odnośnie ul. Leśnej 

• Odnośnie remontu ul. Topolowej, poprawa nasypywanych poboczy 

• Zmiana organizacji ruchu na ul. Topolowej w celu dopilnowania postawienia znaków 

zabraniających przejazdu pojazdom powyżej 3.5t 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radna Katarzyna Streich – poruszyła  temat: 

• Ile metrów rowów jest zrobionych i wyczyszczonych z pieniędzy gminnych i jakie już są 

wyczyszczone 

• Czy zostały zapłacone faktury, czy już jest po realizacji czy nadal w trakcie 

• Na czym polegają prace, czyszczenie czy tylko pogłębianie 

Kierownik Referatu Technicznego – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radny Mieczysław Kociucki – poruszył  temat: 

• Instalacji elektrycznych w GOKiS 



 

Kierownik Referatu Inwestycji – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – poruszył  temat: 

• Tzw. „Ślimaka” na ul. Olszynowej aby Pan Kierownik Referatu Technicznego podjechał w 

ten rejon  

 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała w imieniu całej Rady Gminy Wielka Nieszawka za 

wieloletnią współpracę p. Ewie Tarkowskiej oraz życzyła wielu sukcesów, następnie zamknęła 

punkt Interpelacje i wolne wnioski. 

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w LII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

 

Nagranie sesji wraz z transkrypcją znajduje się pod linkiem:   

 

https://esesja.tv/transmisja/29350/lii-sesja-rady-gminy-30082022.htm 

 

 

 

Protokołował                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                          (-) Wioletta Szymańska 

https://esesja.tv/transmisja/29350/lii-sesja-rady-gminy-30082022.htm

